
Hokejová mládež
Extraligoví starší dorostenci HC VCES Hradec Králové v pondělí potvrdili, že na Pardubice umí.
Od prohry v prvním vzájemném zápase totiž ovládli všechny tři následující duely, včetně toho
posledního, jenž rozhodl o jejich postupu do nadstavbové skupiny A.

Svému soupeři vstřelili tři branky a sami inkasovali jen jednou, na čemž měl velkou zásluhu
brankář Vlastimil Hak . „Na utkání jsme byli hodně nažhaveni. Osobně jsem byl i trochu nervózní,
ale nakonec jsme to zvládli,“ uvedl strážce hradecké svatyně krátce po utkání.

Závěrečné kolo základní části skupiny střed nemohlo připravit nic zajímavějšího než derby o
poslední postupovou příčku mezi dvanáct nejlepších týmů extraligy. Pardubice potřebovaly získat
tři body, jiný výsledek posouval dál Hradec Králové.

Mužstvo HC VCES nakročilo k vítězství již v úvodní třetině dvěma góly v 11. minutě. „V takto
důležitých zápasech už by se takový náskok neměl pustit, což se nám povedlo. Klobouk dolů před
kluky, všichni hráli dobře,“ pochválil Hak své spoluhráče.

V polovině utkání vstřelili Hradečtí další branku, čímž šli do třígólového trháku. O chvilku později
Pardubičtí neproměnili trestné střílení.

Královéhradeckému gólmanovi chyběly jen necelé čtyři minuty, aby vychytal své první čisté konto
za starší dorost. V 57. minutě ho ale překonal hostující kapitán Bureš. „Ale co, hlavně že jsme
vyhráli,“ konstatoval skromně Hak a dodal: „Díky tomu změříme síly s nejlepšími týmy v republice
a budeme moct dál prokázat svoje kvality.“

Kouč HC VCES Pavel Táborský neskrýval obrovskou úlevu. „Musím klukům jedině poděkovat.
Den před zápasem jsme byli na tréninku ve dvanácti, ale stejně jsme se dokázali dát dohromady,“
chválil své svěřence.

Kromě působení v lepší polovině nadstavbové části si hradečtí mladíci zajistili také účast ve
vyřazovacích bojích.

Druhá část extraligy odstartuje už o tomto víkendu.

Poznámka : Vlastimil Hak je z Miletína.


